

The proposed amendmens on article (4) of the company`s Articles of Association related to establishing the company`s location of practicing of its activity, and branches, that the General Authority for Investment and free zones requested all Egyptian companies to update the aforementioned article to reflect the updated regulations

التعديلات المقترحة على المادة (4) من النظام الأساسي للشركة طبقاً لطلب الهيئة العامة للإستثمار والمناطق الحرة بشأن تعديل ضوابط إنشاء موقع ممارسة النشاط للشركة وفروعها في شبه جزيرة سيناء لتعكس التعديلات في تلك الإجراءات

**Article(4) Before Amendment:**

**مادة (4) قبل التعديل:**

<p>The head office of the company and its legal domicile shall be at: Sheikh Zayed City, Sixth of October Governorate.</p> <p>* The location of practicing the Company`s activity shall be in all places of the Arab Republic of Egypt except for in the North, South Sinai, and the East Bridge area, GAFI`s pre-approval shall be required. The prime Ministry resolution No. 350/2007, and the Presidential resolution No. 356/2008 shall be fully complied.</p> <p>* The company`s Board of Directors may decide to establish branches or offices or agencies for the Company inside A.R.E. or abroad except for in the North, South Sinai, and the East of Kantara area, GAFI`s pre-approval on establishing of branches at these areas shall be required.</p>	<p>يكون مركز الشركة ومحلها القانوني في مدينة الشيخ زايد بمحافظة السادس من أكتوبر.</p> <p>موقع ممارسة النشاط : جميع أنحاء الجمهورية فيما عدا شمال وجنوب سيناء والقنطرة شرق فيلزم موافقة الهيئة مسبقاً مع مراعاة ما ورد بقرار رئيس الوزراء رقم 350 لسنة 2007 ومراعاة قرار رئيس جمهورية مصر العربية رقم 356 لسنة 2008 .</p> <p>ويجوز لمجلس الإدارة أن ينشئ لها فروعاً أو مكاتب أو توكيلات في جمهورية مصر العربية أو في الخارج فيما عدا منطقة شبه جزيرة سيناء والقنطرة شرق فيلزم موافقة الهيئة مسبقاً على فتح فروع فيها .</p>
---	---

**Article (4) After Amendment:**

**مادة (4) بعد التعديل:**

<p>The head office of the company and its legal domicile shall be at: Km 38 Cairo / Alex Desert Road – Polygon Building No 1- Beverly Hills - Sheikh Zayed City - Giza Governorate.</p> <p>* The location of practicing the Company`s activity shall be in all places of the Arab Republic of Egypt except for in the Sinai Peninsula, GAFI`s pre-approval shall be required. The prime Ministry resolution No. 350/2007, and the Presidential resolution No. 356/2008, and taking into consideration the Law No. 14 of 2012 shall be fully complied.</p> <p>* The company`s Board of Directors may decide to establish branches or offices or agencies for the Company inside A.R.E. or abroad except for in the Sinai Peninsula, GAFI`s pre-approval on establishing of branches at these areas shall be required. The prime Ministry resolution No. 350/2007, and the Presidential resolution No. 356/2008, and taking into consideration the Law No. 14 of 2012 shall be fully complied</p>	<p>يكون المركز الرئيسي لإدارة الشركة ومحلها القانوني في العنوان الآتي: الكيلو 38 طريق القاهرة / الإسكندرية الصحراوي - مبنى البوليجون رقم 1 - بفرلي هيلز - مدينة الشيخ زايد - محافظة الحيزة.</p> <p>* ويكون مكان وموقع ممارسة النشاط في: جميع أنحاء الجمهورية فيما عدا منطقة شبه جزيرة سيناء فيلزم موافقة الهيئة مسبقاً على فتح فروع فيها مع مراعاة ما ورد بقرار رئيس الوزراء رقم 350 لسنة 2007 وما ورد بقرار رئيس جمهورية مصر العربية رقم 356 لسنة 2008 ومع مراعاة القانون رقم 14 لسنة 2012.</p> <p>* ويجوز لمجلس الإدارة أن ينشئ لها فروعاً أو مكاتب أو توكيلات في جمهورية مصر العربية أو في الخارج فيما عدا منطقة شبه جزيرة سيناء فيلزم موافقة الهيئة مسبقاً على فتح فروع فيها، مع مراعاة ما ورد بقرار رئيس الوزراء رقم 350 لسنة 2007 وما ورد بقرار رئيس جمهورية مصر العربية رقم 356 لسنة 2008 ومع مراعاة القانون رقم 14 لسنة 2012.</p>
---	---